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Voorwaarts 
 

 

Uitslag  verkiezingen 15 maart. 

PvdA blijft in Schiedam redelijk stabiel. 

Elders in de Voorwaarts lezen jullie hoe de campagne in 

Schiedam verlopen is.  

De BBB zijn ook in Schiedam bij beide verkiezingen het 

grootst geworden. De Pvda was bij de provinciale verkie-

zingen de 5e partij in Schiedam en slechts 0.3% minder 

dan 4 jaar geleden. Bij de waterschappen zijn we de 2e partij gebleven in 

Schiedam. Kijk hier voor de uitslagen (bron gemeente Schiedam) 
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Voor de definitieve uitslag kunnen jullie kijken op https://www.zuid-

holland.nl/ 

Hier zie je, onder de button provinciale verkiezingen 2023, de officiële 

uitslag vastgesteld op 20 maart en informatie hoe nu verder na de 

verkiezingen. 

 

Ook voor de definitieve uitslag waterschappen moet u tot de 20e maart 

wachten.  

Vervolg uitslag  verkiezingen 15 maart. 

https://www.zuid-holland.nl/
https://www.zuid-holland.nl/
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Campagne Provinciale Staten en Waterschappen. 

Het weekend voor de verkiezingen PS en WS sloten we de campagne af 
met flyeren bij het station Schiedam centrum. Een campagne met een 
stabiele uitslag voor de PvdA, winst voor Groen Links en grote winst voor 
nieuwkomer BBB in Schiedam. 
 
Tijdens de campagne was er een goede samenwerking met de PvdA 
kandidaten van de provinciale staten en de waterschappen. 
In december was er overleg tussen alle campagne coördinatoren met de 
gewestelijke campagne coördinator van de PvdA, Maarten Groene.  
In januari waren Anne Koning en Lars Klappe, beide uit het gewest bij de 
boerenkoolmaaltijd en hun enthousiaste oproep om mee te doen, vond 
dan ook meteen gehoor. Daarna waren we te gast bij het waterschap in 
Oude Leede waar we uitleg kregen over het belang van waterkwaliteit, 
waterhuishouding en natuurbehoud. In de vorige Voorwaarts stond al 
een verslag van deze bijeenkomst. 
Woensdag 8 maart: een ledenvergadering met als thema Wonen. Hier 
gaven Gregor Rensen (kandidaat PS) en Sjoerd Kuiper (wethouder 
Maassluis van o.a. wonen) uitleg over de woningafspraken in Zuid 
Holland en de rol en taken van de woningbouwcorporaties. 
Zaterdag 25 februari waren Anne Konings en Lobke Zandstra in Schie-

dam om in contact te komen met 
winkelende Schiedammers in het 
centrum en op de Nolenslaan. Met 
Anne hebben we de nieuwbouw-
programma’s in de Brandersbuurt 
en rond Dirkzwager terrein beke-
ken.  
De afsluiting van de campagne 
was ook op 25 februari en een  
5-tal Schiedamse leden gingen 
naar  Rotterdam. Daar waren 

Agnes Jongerius, Atje Kuiken en Barbara Kathman aanwezig. Onder-
steund door de swingende dreunen van een brassband waren er veel 
enthousiaste reacties toen we over het Beursplein en de Hoogstraat lie-
pen. Het over de grenzen van Schiedam bezig te zijn en contact hebben 
met partijgenoten die je anders niet tegen komt, maakt zo’n afsluiting bij-
zonder.  
           Jos van Setten.  
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Flyeren. 

 
Thuis stond er een doos vol met flyers die was afgele-
verd door een collega-partijgenoot. Ik had mezelf de 
opdracht gegeven om de hele wijk weer te voorzien en 
huis aan huis werden de flyers bezorgd. Soms sloeg 
een hondje aan op een klapperende brievenbus die ook 
wel eens zelfstandig de post aannam aan de andere 

kant van de deur. Iedere dag een uurtje wegwandelen is tenslotte 
gezond en je doet weer aan gymnastiek met al die brieven-bussen op 
verschillende hoogtes en traptreden. Ik had een plattegrond van Google 
maps geprint en iedere dag tekende ik met een dikke viltstift aan welke 
straten ik had gehad. Ineens hoor ik getik op een raam. Daar zag ik een 
bekende staan die me uitnodigde “kom je effe een bakkie doen?” Ik kon 
dit niet weigeren en voldeed aan die wens. De planning stelde ik bij; bij 
nummer 65 ga ik straks wel verder. Ik moest haar huisje bewonderen dat 
ze trots liet zien. Al pratende kreeg ik alle bijzonderheden aangereikt die 
haar dagelijks leven beheersten.  
Nu kon ik ook haar huisdier zien waar ze het altijd  
over had. Om zes uur zou ze gaan eten bij haar  
zoon aan de overkant van de straat.  
Ik legde uit wat ik aan het doen was en waar  
de verkiezingen voor bedoeld waren. Voor  
zo ver haar belangstelling reikte deed ik  
mijn verhaal. Toen ze aanstalten maakte  
om de straat over te steken naar haar  
zoon was het voor mij ook tijd om mijn  
biezen te pakken en de maag te gaan  
vullen. Nummer 65 moest maar even  
wachten.  
De andere dag is ook nog beschikbaar.  
Die doos met flyers loopt niet weg en het  
gaat snel zat.  
Als je wilt weten wat er in je stad leeft, zijn  
kopjes koffie een welkome onderbreking. 
          
Aad Verbeek – 17mrt2023 
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Flyeren huis-aan-huis. 

 
De meest inzet ging zitten in het bezorgen van de 18k huis-aan-huis 
flyers. Veel partijgenoten hebben die in hun wijk bezorgd.  

Zodra de definitieve uitslag per 
stembureau bekend wordt blijkt in 
welke wijk PvdA het beste scoorde. 
Veel dank is verschuldigd aan de 
leden die zich daar voor ingezet 
hebben. 
Aad Verbeek verdient daarbij een 
eervolle vermelding, omdat door 
zijn inzet heel Oost bediend is. 
 

Tot slot waren er twee flyeracties bij het station; de tweede actie op de 
verkiezingsdag, om de laatste kiezers nog te herinneren vooral te gaan 
stemmen, liep op een teleurstelling 
uit. De flyeraars werden wegge-
stuurd op grond van de APV.   
Na onze evaluatie gaan we zeker 
bij burgemeester Cor Lamers 
toelichting vragen. 
 
Tot slot dank, dank, dank.  
Ook namens Anne Koning en 
Lobke Zandstra ! 

 
Op naar de komende verkiezingen 
op donderdag 6 juni 2024.   
 
Of toch eerder een verkiezing voor 
een nieuwe Tweede Kamer????  
You never know !!! 
 
Jos van Setten . 
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Wethouder Petra Zwang. 

 
In de Vijf Molens gebeuren mooie dingen voor 
Schiedammers die een beetje hulp nodig hebben.  
 
Vorig jaar juli mocht ik het startsein van Vitamine G 
(de g van geest) geven. Een samenwerking van Seni-
oren Welzijn en GGZ Delfland waar Schiedammers 

terecht kunnen die ( zelf, hun partner of hun familie ) een steuntje in de 
rug of een luisterend oor kunnen gebruiken. Immers, soms gebeuren er 
dingen in je leven waardoor je in de war raakt. Vitamine G, een plek waar 
je hulp kunt krijgen. Zo worden er workshops georganiseerd en is er 
twee maal per week een inlooplunch. 
 
Half maart jongstleden mocht ik het geheugenkompas in ontvangst ne-
men. Het Geheugenkompas staat symbool voor de plek waar je terecht 
kan als je de diagnose dementie gekregen hebt. En natuurlijk ook familie 
en vrienden. De diagnose dementie krijgen is verdrietig. Zowel voor de 
Schiedammer die de diagnose krijgt als de familie/vrienden. Je weet dat 
het niet beter wordt, hoe graag je dat ook wilt. Bij het Geheugenkompas 
vind je een luisterend oor, maar kun je ook tips en tricks krijgen en er 
worden activiteiten georganiseerd.  
 
         Nadat ik ‘t geheugenkompas in ontvangst geno- 
           men had, kreeg De Vijf Molens van de Stichting  
                       Alzheimer Nederland het vignet: Dementie  
      vriendelijke locatie. 
      

   Maar dat was niet alles, er werden ook  
     workshops georganiseerd en er was een  
      kennismarkt, daar waren verschillende  

         organisaties aanwezig die kunnen onder- 
      steunen bij het langer in de vertrouwde 
     omgeving te kunnen blijven wonen.  
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Ter info – Joke de Haan 

Huurverlaging voor huurders met een laag inkomen  
 
Misschien heeft u er al over gehoord of gelezen. Dit 
jaar gaat voor sommige huurders de huur niet om-
hoog maar omlaag. Deze huurverlaging geldt alleen 
voor huurders met een laag inkomen die in een 
sociale huurwoning wonen.  

Voor welke groep is deze eenmalige huurverlaging?  
Als u op 1 maart j.l. in een sociale huurwoning van Woonplus woonde, 
met een ondertekende reguliere huurovereenkomst en voldoet aan een 
aantal voorwaarden dan maakt u kans. Uw kale huur moet bv. op 1 juli 
2023 hoger zijn dan € 575,03 per maand en uw inkomen als alleen-
staande is lager dan € 23.250 per jaar (€ 24.600 als u AOW krijgt).  
Als U met 2 of meer personen samenwoont en uw inkomen is lager dan 
€ 30.270 per jaar (of € 32.730 als u AOW krijgt) komt u ook in aanmer-
king. U hoeft in principe geen actie te ondernemen. Woonplus hoort van 
de Belastingdienst of u wel of niet recht heeft op de huurverlaging. De 
Belastingdienst vertelt hen niet hoeveel u precies in 2021 heeft verdiend.  
 
Als uw huur omlaag gaat, gebeurt dat per 1 juli 2023. De kale huur wordt 
verlaagd naar € 575,03 per maand.  
Het bedrag waarmee de huur verlaagd wordt valt voor iedereen 
verschillend uit. 
U krijgt vanzelf bericht of u wel of niet in aan-
merking komt.  
 
In april krijgt de groep die niet in aanmerking 
komt (en waarschijnlijk een kleine 
huurverhóging krijgt) bericht.  
In mei gaan de brieven voor de huurverlágingen er uit.  
 
Als basis voor de berekening wordt het jaar 2021 genomen. Had u in 

2021 nog geen laag inkomen, maar nu wel? En krijgt u in april van de 

Woonplus een brief dat uw huur omhoog gaat, maar denkt u dat u wel 

recht heeft op een lagere huur? Neem dan contact op met het woonplus 

klantcontactcentrum of mail naar wps@woonplus.nl.  

mailto:wps@woonplus.nl
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Dick Belle – tram moet blijven 

De PvdA is negatief verrast door het voornemen van de 
MRDH om de tramlijn in Schiedam Noord af te kappen. 
Voor ons lijkt dit meer op een bestuurlijke dwaling dan 
op een weloverwogen idee.  
Even met gezond verstand naar de huidige situatie 
kijkend: Er wonen in Noord zo’n 30.000 mensen; 
er rijdt nu al een tram (weliswaar te weinig); er wordt  

een nieuw treinstation verwacht (Station Kethel) aan de kant waar we 
eigenlijk al tijden een verlenging van de trambaan verwachten; er ligt  
ook al jaren een tunnelbak klaar; de eind lus is pas nog helemaal opge-
knapt; en er worden in de toekomst mogelijk nieuwe woonwijken 
bijgebouwd! Daarbij, als we het over een bus als alternatief hebben, zien 
we op dit moment helemaal niet de ruimte en lopen de toegangswegen 
tot Noord vol rondom de spits.            Bron: Schie tv 
 
Wat ons betreft de perfecte omstandigheden  
om de tram in de komende jaren juist uit te wil- 
len breiden en vaker te laten rijden. Dat is dan  
ook het enige dat we logischerwijs hadden ver- 
wacht. De informatie vanuit de MRDH en haar  
adviseurs heeft deze zorgen ook niet weggenomen. We geloven best dat 
men goed kan rekenen, maar als je de verkeerde opdracht meegeeft dan 
reken je naar het verkeerde doel. De MRDH heeft aan het een adviesbu-
reau als opdracht gegeven de tram sneller te laten rijden, d.w.z. minder 
te laten stoppen. En we kunnen allemaal uittekenen dat dit tot verkeerde 
besluiten kan leiden. Zo’n doel staat op gespannen voet met bereikbaar-
heid, afstand voor de reizigers tot opstappunt etc. en zou dus nooit een 
einddoel op zich mogen zijn, hoogstens ergens een meetwaarde in het 
grotere plaatje. 

De PvdA wil de tram dan ook koste wat het 
kost behouden en liever zelfs uitbreiden.  
In het grotere plaatje twijfelen wij er niet aan 
dat dat de juiste beslissing is voor de Schie-
dammers, voor de RET en voor de toekomst 
van het openbaarvervoer in Schiedam.  
Wij vragen het college dan ook om alles op 

 bron: AD   alles te zetten om dit voornemen te verwijderen uit het 
Tram Plan van de MRDH.  
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Allemaal  

hartelijk dank  

voor jullie inzet. 
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    PvdA    wenst u allen  

 
 

         fijne Paasdagen.

   
 

 

 

 

 

 

 

 

Contact gegevens: 
 Bestuur  
 Voorzitter bestuur:                                    voorzitter@pvdaschiedam.nl 
 Secretaris: Jos van Setten                       secretaris@pvdaschiedam.nl 
 Penningmeester: Bart Overzier   b-overzier.speedlinq.nl@outlook.com 
  
 Fractie 
 Fractievoorzitter:  Jessica Silva                  jessie_silva4@hotmail.com 
 Raadslid:  Dick van Belle                                       dickvanbelle@live.nl 
 Raadslid:  Wijnand de Leeuw                   wijnanddeleeuw@gmail.com   
 Raadslid:  Wouter Boender                             wouterhb28@gmail.com  

 1e opvolger: Aad Verbeek              aadverbeek@hccnet.nl  
 

mailto:voorzitter@pvdaschiedam.nl
mailto:secretaris@pvdaschiedam.nl
mailto:jessie_silva4@hotmail.com
mailto:dickvanbelle@live.nl
mailto:wijnanddeleeuw@gmail.com
mailto:%20wouterhb28@gmail.com
mailto:aadverbeek@hccnet.nl

